

## DEWAN PERNIAGAAN DAN PERINDUSTRIAN CINA KUALA LUMPUR DAN SELANGOR (No. 190 SELANGOR) 吉隆坡暨雪蘭莪中華總商會 THE CHINESE CHAMBER OF COMMERCE & INDUSTRY OF KUALA LUMPUR & SELANGOR



编 号: M-2020-44

月期: 2020年10月19日

敬 致:全体会员

副 本:全体董事

## 隆雪中总线上讲座系列 # 9 (24-10-2020, 11.00 am ~ 12.00 noon) 马来西亚 « 冠病法案 » 对于相关领域的影响

冠病法案是我国政府应对新冠肺炎疫情影响国家经济及人民福祉的其中一项措施。同时,冠病法案也用于推行首相分别于 2020 年 3 月、4 月及 6 月宣布的振兴经济配套和经济复苏计划,包括关怀人民经济振兴配套、中小型企业经济振兴配套及经济复苏短期计划。

有鉴于冠病法案对各相关行业的影响深远,本会将举办一项线上讲座,邀请资深律师兼本会法律组成员担任分享嘉宾。详情如下:

月 期: 24-10-2020 (星期六)

时 间: 上午11时至中午12时

主讲人(一): 何富华律师(隆雪中总法律组副主任) 课题范围 业主及租户、旅游及酒店业/服务业

主讲人(二): 赖爱秀律师(隆雪中总法律组组员)

课题范围 建筑与发展商、破产/清盘

主 持 人 : 陈镓煋律师(隆雪中总法律组组员) 媒 介 语 : 英语(问答环节以华语和英语进行)

线上讲座将通过隆雪中总面子书(www.facebook.com/KLSCCCI)进行直播。欢迎会员于讲座当天通过链接(https://bit.ly/KLSCCCIWebinar9)参与讲座。

任何询问,请联络本会秘书处王丹桂小姐,电话 : 03-4253 2135; 传真 : 03-4253 2520; 电邮 : inquiry@chinesechamber.org.my。

谨此通知,谢谢!

总执行秘书

病表考準

何素芳





DEWAN PERNIAGAAN
DAN PERINDUSTRIAN CINA
KUALA LUMPUR DAN SELANGOR (No. 190 SELANGOR)
古隆坡暨雪蘭莪中華總商會
THE CHINESE CHAMBER OF COMMERCE &
INDUSTRY OF KUALA LUMPUR & SELANGOR



Ref. No. : M-2020-44

Date : 19<sup>th</sup> October 2020

To : All Members of KLSCCCI

c.c. : All Council Members

## **KLSCCCI Webinar Series #9**

Webinar on "COVID-19 Bill" ~ Impact on Related Industries (24-10-2020, 11.00 am - 12.00 noon)

Malaysia's much awaited version of the COVID-19 Bill is one of various measures taken by the government to address the effects of COVID-19 on the country's economy and people's well-being, it also seeks to support the *Prihatin Rakyat* Economic Stimulus Package, *Prihatin SME* Economic Stimulus Package and the Short-term Economic Recovery Plan announced by Prime Minister in March, April and June 2020 respectively, as well as reducing the financial and social impact brought about by the pandemic.

In view of the far reaching impact of the bill on various related industries, the Chinese Chamber of Commerce and Industry of Kuala Lumpur and Selangor (KLSCCCI) is organising a webinar and inviting senior lawyers who are also members of KLSCCCI's Legal Committee to share on related topics of the above webinar. Details are as follows:

Date : 24<sup>th</sup> October 2020 (Saturday) Time : 11.00 a.m. ~ 12.00 noon

Speaker 1 : Mr. David Hoh (Deputy Chairman of Legal Committee, KLSCCCI)

Topics covered : Landlord & Tenant; Tourism & Hotel Industry / Services

Speaker 2 : Ms. Lua Ai Siew (Member of Legal Committee, KLSCCCI)

Topics covered : Construction & Developer Issues; Bankruptcy / Winding up

Moderator : Mr. Andy Tan Kai Sin (Member of Legal Committee, KLSCCCI)

Medium : English

The Webinar will be broadcast via live streaming on KLSCCCI Facebook (www.facebook.com/KLSCCCI). All members are cordially invited to join the Webinar by clicking the link (https://bit.ly/KLSCCCIWebinar9) on the event date.

For enquiries, please contact Ms. Ong of KLSCCCI at Tel: 03-4253 2135; Fax: 03-4253 2520; E-mail: inquiry@chinesechamber.org.my.

Thank you.

Yours faithfully,

HO SOO FONG
Executive Director

